



Date: 03/10/2017 Reference: LD/B/FK/17/011 Hassan Abdulrahman Alserkal Executive Vice President Chief Operation Officer Head of Operation Division Dubai Financial Market Dubai, UAE	التاريخ: 2017/10/03 المرجع: LD/B/FK/17/11 سعادة / حسن عبدالرحمن السركال المحترم نائب الرئيس التنفيذي الرئيس التنفيذي للعمليات رئيس قطاع العمليات سوق دبي المالي دبي، الإمارات العربية المتحدة
Subject: Completion of the Capital Restructuring Program Drake and Scull International PJSC (Public Joint Stock Company) the ("Company")	الموضوع: إستكمال برنامج إعادة هيكلة رأس المال شركة دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع (شركة مساهمة عامة) ("الشركة")
With reference to the aforementioned subject matter, Drake and Scull International PJSC would like to announce the successful completion of its capital restructuring program on 3 October 2017. The Company would like to further clarify that as part of the Capital Increase executed on 3 October 2017, the 500 million new shares issued to Tabarak Investment LLC (The Strategic Investor), where subsequently transferred and registered with Ajman Bank PJSC in compliance with the financing agreement signed between Tabarak Investment LLC and the Bank. Sincerely Yours, Feras Kalthoum Chief Financial Officer Drake & Scull International PJSC 	بالإشارة الى الموضوع المذكور أعلاه، تود شركة دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع أن تعلن عن إستكمال برنامج إعادة هيكلة رأس المال في تاريخ 3 أكتوبر 2017. وتود الشركة أن توضح أنه ضمن زيادة رأس مال الشركة التي تم إجراؤها في 3 أكتوبر 2017، تم إصدار 500 مليون سهم جديد لشركة تبارك للاستثمار ذ.م.م (المستثمر الاستراتيجي) حيث تم تباعاً تحويل وتسجيل الأسهم الجديدة لمصرف عجمان ش.م.ع وفقاً لاتفاقية التمويل الموقعة بين شركة تبارك للاستثمار ذ.م.م والبنك. وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،،، فراس عبدالرحمن كلثوم المدير المالي التنفيذي دريك أند سكل إنترناشيونال ش.م.ع 